

Bestyrelsesmøde

tirsdag den 4. marts 2025 kl 18.15

DAGSORDEN

1. Valg af dirigent
Heidi blev valgt som dirigent
2. Valg af referent
Heidi blev valgt som referent
3. Godkendelse af referat fra den Ordinære Generalforsamlingen den 24. februar 2025 samt referat fra stiftende bestyrelsesmøde den 24. februar 2025
Referaterne blev godkendt
4. Samarbejdsudvalg
 - Hvad skal udvalget lave ? Skabe endnu mere samarbejde holdene imellem, fælles retningslinjer for alle i klubben mm
 - Repræsentanter ? Når referatet fra generalforsamlingen er lagt op på hjemmesiden, laves opslag på facebook hvor man kan melde sig til udvalget. Heidi laver opslag
5. Betaling for arbejde i klubben
 - Fondssøgning, sponsering ?, Kasserer ?, Bestyrelsesmedlemmer ?, Trænere mm ?
Det skal undersøges hvilke muligheder der er regnskabsmæssigt og lovmæssigt for at betale medlemmer for det arbejde de ligger i klubben. Nikolaj og Benjamin påtog sig opgaven. Herefter skal bestyrelsen vedtage retningslinjerne.
6. Opgavefordeling
 - Redigering af Næstved Vikings ABC
Punket udskudt til næste møde
7. Kommende begivenheder
 - 22. marts stævne Mikro, Mini og Kadet

- Maglemøllehallen – info mange mennesker, fjerne rive. Johnny giver besked om at der kommer mange i Hallen den dag, så de er forberedte
- Indkøb – Malene og Heidi sørger for indkøb til kiosken
- Contact Sports ? MVP sports gear ? – Er inviteret begge 2
- Dommere ? – Nikolaj sørger for at lave et opslag osv
- Opslag Holdsport hjælp til kiosk, kage mm – Heidi opretter et opslag

8. Fordeling af hjemmefanekampe

Når alle datoer er på plads bliver afvikling af kampene fordelt – Nikolaj og Heidi påtog sig opgaven

9. Sociale medier

- Opdatering bestyrelsen evt billeder. God ide, det skal der gøres
- Kontaktpersoner træning, skolebesøg, mm. Alle sociale medier skal opdateres – Punktet udskudt til næste møde
- Hvad ligger på sociale medier, hvem bestemmer/godkender ? – Punktet udskudt til næste møde

10. Kommunikationsmøde

Der skal indkaldes til et møde mellem bestyrelse, trænere og holdledere. Benjamin påtog sig opgaven

11. Nøgler

- Hvem har/skal have ?
- Punktet blev udskudt til næste møde

12. Ønsker til indkøb

- Indhold med tasker – Heidi påtog sig opgaven

13. EVT

- Dommere til Development kampe ? – Nikolaj undersøger hvor meget klubben skal bidrage med dommere.
- Kort info fra Græs mødet – Kim og Lasse S deltog på mødet. Der arbejdes på at få banen vendt, så der kan sættes mål op